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• FH. Medlemskab. Studietur. Ekstraordinært repræsentantskabsmøde 

Senioraktiviteter. 

Færdigbehandling af vores drøftelser samt beslutninger vedr. det fremadrettede seniorarbejde.   

Styrelsen drøftede, på baggrund af medlemsdata, budgetprognose og korrespondancen med 

seniorgruppen, og et generalforsamlingstilsagn om et seniorarbejdet i et fremadrettet perspektiv, 

kredsens fremadrettede seniorarbejde. Der var i styrelsen enighed om, at det er vigtigt, at der 

fortsat skal være et velfungerende seniorarbejde. Vi ønsker at tiltrække yngre seniorer til 

aktiviteterne og at få flere seniorer til at deltage. Budgetprognosen viste, at midlerne til aktiviteter i 

de kommende år vil skrumpe så der i 2027 vil være under 20.000 kr. pr. år. 

På baggrund af drøftelsen besluttede styrelsen nedenstående tiltag. 

 

Formålet med drøftelsen og de besluttede tiltag er, at tiltrække flere seniorer til fællesskabet og at 

sikre, at der fremadrettet fortsat er et vitalt seniorarbejde. Hensigten er at der bliver skabt 

aktiviteter, der både har interesse fra ældre seniorer, yngre seniorer og kommende seniorer. 

Desuden vil alle aktiviteter også blive tilbudt aktive medlemmer. 

 

Rammer: 

 

1. Aktive medlemmer og ikke-medlemmer, der deltager i aktiviteter, skal betale fuld pris for 

at deltage. 

2. Tilskud fra midlerne afsat til senioraktiviteter, kan maksimalt være 100 kr. pr. aktivitet pr. 

person. Det maksimale tilskud er møntet på større udflugter og rejser. På øvrige aktiviteter 

forventes tilskud at være mindre. 

3. Planerne og budgetterne for de enkelte aktiviteter skal godkendes af kredsstyrelsen. 

Kredsstyrelsen deltager i planlægningen af aktiviteterne. Formanden for Øhavets 

Lærerkreds (Lone Clemmensen) og kassereren for Øhavets Lærerkreds (Gitte S. Henriksen), 

deltager i seniorgruppens møder. 

4. De planlagte aktiviteter udgives i en folder, der udsendes elektronisk til alle medlemmer. 

5. De 17.200 kr. der er tilbage af puljen ”ubrugte midler fra Corona perioden”, på budget 

2022, anvendes fremadrettet på flg. måde. Hvis der ved budgetårs start i seniorernes 



budget er under 27.000 kr. til rådighed, bidrager den nævnte pulje med op til 5.000 kr. pr. 

år. for at nå maximalt 27.000 kr. indtil puljen er tømt. 

 

Jf. ovenstående er styrelsen indstillet på at planlægge aktiviteter fremadrettet i samarbejde med 

seniorgruppen. På mødet d. 10. januar 2023 udarbejdes planer og budget for nedenstående 

aktiviteter. Planer og budget afleveres til Johanna d. 10. jan. og sættes på styrelsesmødet mandag 

d. 19. januar. Hensigten er at folderen udsendes senest ved udgang af januar måned. 

 

• Lene og Susanne fra kredsstyrelsen vil gerne være tovholdere på aktiviteten familie-

loppemarked på kredsen og aktivitet med en vurderingsmand (gerne Martin fra Svendborg 

auktionerne) der kan sætte værdi på medlemmernes ”lopper” eller andre værdigenstande. 

(nævnt i de tidligere fremsendte forslag fra kredsstyrelsen) Lene og Susanne undersøger inden 

d. 10 jan. udgifter i den forbindelse. 

• Gitte vil gerne være tovholder på planlægningen af en udflugt til sommerens revy i Sønderborg. 

(nævnt i de tidligere fremsendte forslag fra kredsstyrelsen). Gitte undersøger inden d. 10 jan. 

udgifter i den forbindelse. 

• Lone er tovholder på familie/medlemstur til Strynø. (nævnt i de tidligere fremsendte forslag fra 

kredsstyrelsen). Lone undersøger inden d. 10. jan. udgifter i den forbindelse. 

• Minicruise til Oslo i maj. (Vi regner med at seniorgruppen har uddelegeret opgaven og at 

udgifter til aktiviteten er undersøgt inden d. 10. januar) 

• Tur til TV2 Odense med Troels Myhlenberg (TV2 - Nyhederne). (Vi regner med at seniorgruppen 

har uddelegeret opgaven og at udgifter til aktiviteten er undersøgt inden d. 10. januar) 

• Foredrag med læge Poul Henning Krog - "Det lader vi ligge" - om ikke at kunne nå alt. (Vi regner 

med at seniorgruppen har uddelegeret opgaven og at udgifter til aktiviteten er undersøgt inden 

d. 10. januar) 

• Måske foredrag med Jesper Wung-Sun - undersøges pt.  (Vi regner med at seniorgruppen har 

uddelegeret opgaven og at udgifter til aktiviteten er undersøgt inden d. 10. januar) 

• Julefrokost på Bregninge Mølle. (Vi regner med at seniorgruppen har uddelegeret opgaven og 

at udgifter til aktiviteten er undersøgt inden d. 10. januar) 

 

Generalforsamling. 

Lone orienterede om at debat af specifikke emner på generalforsamlingen alene kan gennemføres, 

hvis generalforsamlingen afbrydes i det tidsrum debatten afholdes. Styrelsen drøftede dette og 

bakkede om Lones forslag om på generalforsamlingen i 2023, at afbryde den for at høre et oplæg 

om debattere det frihedsforsøg regeringen lægger op til i sit politiske grundlag. Lone kontakter i 

den forbindelse UV-minister Mathias Tesfaye med henblik på at høre om han vil lave et oplæg og 

deltage i debatten. 

 

Lone opfordrede styrelsen til at overveje hvad der skal med i beretningen ud fra det de enkelte 

styrelsesmedlemmer og ansatte har arbejdet med i løbet af året. Dette skal vi have op på første 

STM i 2023. 

 



Budget 

Gitte gennemgik budgettet for 2023. Styrelsen tog gennemgangen til efterretning.  

Det skal undersøges, hvor meget det koster at få FAA i papirform, og om styrelsen skal tilkøbe 

adgang til skolemonitor. Dette tages op på et senere STM. 

FH. 

Øhavet Lærerkreds medlemskab af FH-Sydfyn blev drøftet. Det er fortsat vanskeligt at pege på 

positive resultater på baggrund af medlemskabet og det er en meget træg proces, at få kulturen fra 

tidligere LO organisationer til at smelte sammen med kulturen fra de tidligere FTF-organisationer. 

Det er fortsat ikke lykkes at finde en form, hvor det værdifulde fra begge kulturer bevares, samtidig 

med at man får fjernet det mindre værdifulde. Styrelsen drøftede problemstillingen, men kunne 

ikke nå til enighed om vi fortsat skal være medlemmer. Spørgsmålet om fortsat medlemskab blev 

derfor sendt til afstemning da styrelsesmedlem Steen Agersø bad om det. Det blev vedtaget ikke at 

melde Øhavets Lærerkreds ud af FH-Sydfyn. Øhavets Lærerkreds vil derfor fortsat arbejde på at få 

FH-Sydfyn til, at skabe værdi for alle medlemmer af FH-Sydfyn. 

Lone deltager i studietur med bestyrelsen i FH. Thomas deltager eventuelt også. 

Lone og Susanne deltager i Repræsentantskabsmødet. 

Evt. 

Susanne deltager ikke i STM d. 9. januar 2023, da der i den periode er meget arbejde i forbindelse 

med at få ansat en ny centerchef for børneområdet på Langeland. 


